

Qualitätsanforderungen an Lieferanten

Die zu TE Connectivity gehörende First Sensor Lewicki GmbH ist ein Technologiedienstleister für die Entwicklung, Produktion und Qualifikation von kundenspezifischen Elektronik für hochzuverlässige Anwendungen wie Sicherheitstechnik, Luftfahrt, Raumfahrt, Medizintechnik und Anwendungen in der Verteidigungstechnik.

Die Prozesse und Verfahren sind nach EN 9001, EN 9100 (Aerospace), EN ISO 13485 (Medical) zertifiziert.

In diesem Dokument wird auf die mit diesen Zertifizierungen einhergehenden, spezifischen Anforderungen an Lieferanten und Dienstleister hingewiesen. Diese Anforderungen gelten ergänzend zu den Allgemeinen Einkaufsbedingungen der First Sensor AG sowie individuellen vertraglichen Vereinbarungen.

Für Lieferanten der First Sensor Lewicki GmbH gelten die „*TE Connectivity Total Quality Management Requirements for Suppliers*“ in der jeweils gültigen Fassung:

[TEC-1005](#) „*Total Quality Management Requirements for Suppliers*“

Hierbei kommen Abschnitt 6 „*Supplier Quality Management System-Requirements*“ sowie die für Medizintechnik- und Luftfahrt relevanten Anforderungen gemäß *Appendix C und E* zur Anwendung.

Supplier Quality Requirements

First Sensor Lewicki GmbH, part of TE Connectivity, is a technology service provider for development, manufacturing, and qualification of customer-specific electronics for high-reliability applications such as industrial safety, medical technology as well as aerospace and defense.

The processes and procedures are certified according to EN 9001, EN 9100 (Aerospace), EN ISO 13485 (Medical).

This document refers to the specific requirements for suppliers and service providers associated with these certifications. These requirements apply in addition to the General Terms and Conditions of Purchase of First Sensor AG and individual contractual agreements.

For suppliers of First Sensor Lewicki GmbH the „*TE Connectivity Total Quality Management Requirements for Supplier*“ are binding in its latest version:

[TEC-1005](#) „*Total Quality Management Requirements for Suppliers*“

Section 6 „*Supplier Quality Management System-Requirements*“ as well as the specific requirements relevant to Medical and Aerospace according to Appendix C and E are to be applied.